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Aerial photograph of the development
發展項目的鳥瞰照片
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The above aerial photograph was taken at a flying height 6,900 feet on 29th April, 2017, with photo No. E023705C.

以上航空攝影照片於2017年4月29日在6,900呎飛行高度拍攝，編號E023705C。

         Boundary line of the Development 發展項目的邊界

因技術原因（例如發展項目之形狀），鳥瞰照片所顯示之範圍多於
《一手住宅物業銷售條例》所要求者。

Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the Aerial Photograph has 
shown more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Aerial photograph of the development
發展項目的鳥瞰照片

This blank area falls outside the coverage of the Aerial Photograph  
此空白範圍不為本鳥瞰照片所覆蓋
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Aerial photograph of the development
發展項目的鳥瞰照片
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The above aerial photograph was taken at a flying height 2,500 feet on 16th April, 2017, with photo No. E021335C.

以上航空攝影照片於2017年4月16日在2,500呎飛行高度拍攝，編號E021335C。

         Boundary line of the Development 發展項目的邊界

因技術原因（例如發展項目之形狀），鳥瞰照片所顯示之範圍多於
《一手住宅物業銷售條例》所要求者。

Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the Aerial Photograph has 
shown more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Aerial photograph of the development
發展項目的鳥瞰照片

This blank area falls outside the 
coverage of the Aerial Photograph  
此空白範圍不為本鳥瞰照片所覆蓋
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The above aerial photograph was taken at a flying height 2,500 feet on 16th April, 2017, with photo No. E021337C.

以上航空攝影照片於2017年4月16日在2,500呎飛行高度拍攝，編號E021337C。

         Boundary line of the Development 發展項目的邊界

因技術原因（例如發展項目之形狀），鳥瞰照片所顯示之範圍多於
《一手住宅物業銷售條例》所要求者。

Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the Aerial Photograph has 
shown more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Aerial photograph of the development
發展項目的鳥瞰照片

This blank area falls 
outside the coverage of 
the Aerial Photograph  
此空白範圍不為
本鳥瞰照片所覆蓋
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Aerial photograph of the development
發展項目的鳥瞰照片
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The above aerial photograph was taken at a flying height 2,500 feet on 16th April, 2017, with photo No. E021335C.

以上航空攝影照片於2017年4月16日在2,500呎飛行高度拍攝，編號E021335C。

         Boundary line of the Development 發展項目的邊界

因技術原因（例如發展項目之形狀），鳥瞰照片所顯示之範圍多於
《一手住宅物業銷售條例》所要求者。

Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the Aerial Photograph has 
shown more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Aerial photograph of the development
發展項目的鳥瞰照片

This blank area falls outside the 
coverage of the Aerial Photograph  
此空白範圍不為本鳥瞰照片所覆蓋




